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بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا 
خبر داد؛

 پیش بینی تولید 312 تن بهِ 
در بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا گفت: از نیمه مهرماه 
برداشت به از سطح 26 هکتار از باغ های این شهرستان آغاز 

شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
به  اشاره  با  بیضا، صدیقه مویدی  جهاد کشاورزی شهرستان 
کرد:  تصریح  باغ  هکتار  هر  در  میوه  این  تنی   12 میانگین 
بالغ بر 312 تن محصول  نیمه آبان ماه  تا  پیش بینی می شود 

جمع آوری و روانه بازار مصرف گردد.
به صورت  به،  باغ های  بر  این محصول علاوه  به گفته وی، 
تک درخت، بین درخت های اصلی باغ و به صورت حاشیه 

کاری در اکثر مناطق بیضا کاشت می شود.
مویدی اظهار کرد: عمده ارقام درختان »به« کشت شده در 

شهرستان شامل: شیشه ای و محلی است.
او بیان کرد: این میوه به شکل برگه خشک شده، مربا و چای 
همچنین  می گردد  عرضه  فروش  بازار  به  و  فرآوری  »به« 
دانه های »به« نیز به عنوان یک داروی گیاهی در طب سنتی 

به مصرف می رسد.
صنایع  ایجاد  افزود:  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
بر  علاوه  به  میوه  آب  و  کمپوت  مربا،  تهیه  برای  تبدیلی 
میوه  این  تولید  افزایش  و  به  قیمت  تعادل  باعث  اشتغالزایی 

می شود.

قیر و کارزین

مدیر جهاد کشاورزی قیر و کارزین خبر داد؛

آغاز برداشت دانه روغنی کنجد
در قیر و کارزین

مدیر جهاد کشاورزی قیر و کارزین از آغاز برداشت کنجد 
در سطح 700 هکتار از اراضی زراعی این شهرستان خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی شهرستان 
در  کنجد  برداشت  گفت:  همتی  مهدی  کارزین،  و  قیر 
ادامه  ماه  اواسط آبان  تا  نیمه دوم مهرماه آغاز  از  شهرستان 

دارد..
وی افزود: پیش بینی می شود امسال 840 تن محصول کنجد از 
مزارع این شهرستان برداشت و روانه بازارهای مصرف شود.

این مقام مسئول تصریح کرد: کنجد یک محصول گرمسیری 
است. در مقایسه با دیگر محصولات آب کمتری نیاز دارد 
و از تمام اجزا کنجد می توان در صنایع روغن کشی، تولید 
ارده، و حتی خوراک دام استفاده کرد. از این رو توسعه این 
محصول می تواند درآمد مناسبی عاید کشاورزان منطقه کند.

لار

معاون خدمات شهری شهرداری لار:

ایمن سازی ترافیکی مدارس شهر لار 
در قالب طرح استقبال از مهر

شروع  از  پیش  گفت:  لار  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
سال تحصیلی و در آستانه بازگشایی مدارس، طرح ایمن سازی 
ترافیکی مدارس و معابر منتهی به آن در قالب طرح استقبال 

از مهر در شهر لار اجرا شد.
منتظری  امین  محمد  علوی:  کامران  سید  خبری/  سرویس 
ضریب  ارتقای  و  تأمین  بر  علاوه  طرح  این  اجرای  افزود: 
از  ناشی  آسیب های  رفع  یا  کاهش  با  دانش آموزان  ایمنی 
موانع رانندگی و آسودگی خاطر والدین، فرهنگسازی مناسب 
خواهد  دنبال  به  رانندگی  و  راهنمایی  قوانین  رعایت  جهت 

داشت.
وی ادامه داد: طرح ایمن سازی ترافیکی مدارس مانند سال های 
گذشته قبل از بازگشایی مدارس و شروع سال تحصیلی آغاز 
شد و نیروهای سازمان حمل و نقل شهرداری ضمن بازدید 
به  نسبت  ترافیک  شورای  فنی  کمیته  اتفاق  به  لازم  میدانی 
با  و  نموده  اقدام  ایمنی  نواقص  و  نیازها  آمار  جمع آوری 
تأیید  لارستان،  پرورش  و  آموزش  مدیریت  اعلام  به  توجه 
مصوبات  به  استناد  با  همچنین  و  شهرستان  پلیس راهور 
و  لارستان  شهرستان   18 ماده  کارگروه  و  ترافیک  شورای 

ضرورت های موجود، ایمن سازی حدود 40 مدرسه با اعتباری 
بالغ بر 5 میلیارد ریال اجرایی شد.

منتظری گفت: عمده این اقدامات شامل آشکارسازی مسیر 
دانش آموزان،  دسترسی  مسیر  تسهیل  دانش آموزان،  عبور 
نصب  پیاده،  عابر  خط کشی های  بهسازی  و  آشکارسازی 
علائم  تابلو  نصب  چشم گربه ای،  و  استاندارد  کاه  سرعت 
دید  مانع  و  مزاحم  درختچه های  حذف  و  لازم  راهنمایی 

رانندگان است.
و  رانندگان  کلیه  از  لار  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
ایمنی دانش آموزان و کاهش  به منظور  شهروندان خواست: 
حوادث ناگوار ترافیکی، توجه بیشتری به علائم هشداردهنده 

راهنمایی در محدوده مدارس شهر داشته باشند.

استان بوشهراستان بوشهر

شهردار بوشهر:

طرح تحول دهکده گردشگری 
بوشهر اجرایی می شود

دهکده  زیباسازی  راستای  در  گفت:  بوشهر  شهردار 
گردشگری بوشهر طرح تحول این دهکده با تلاش سازمان 

سیما، منظر و فضای سبز شهرداری اجرایی می شود.
ساماندهی  نشست  در  حیدری  حسین  ایسنا،  گزارش  به 
وضعیت دهکده گردشگری بوشهر اظهار کرد: این دهکده با 
قرار گرفتن در ورودی شهر حائز اهمیت ویژه برای مدیریت 
بخش های  ظرفیت  از  بهره گیری  با  باید  که  است  شهری 
مختلف نسبت به خروج آن از وضعیت سکون و راکد فعلی 

تلاش کرد.
وی بیان کرد: با توجه به تغییر فصل و مساعدتر شدن هوا 
باید نسبت به کاشت گل و درختان متناسب با محیط دهکده 

گردشگری بوشهر اقدام شود.
حیدری ادامه داد: فضای سبز دهکده گردشگری بوشهر نیز 
شرایط مطلوبی ندارد که باید از هم اکنون نسبت به بهسازی 

آن اقدام شود.
با  با همجواری  بوشهر  عنوان کرد: دهکده گردشگری  وی 
این  که  دارد  چشم نواز  مناظری  فارس  خلیج  نیلگون  ساحل 
به خوبی  دهکده  زیباسازی  طرح های  در  باید  ویژه  ظرفیت 

دیده شود.
مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی 

استان بوشهر:

بیش از 1۵ هزار هکتار کشت 
قراردادی گندم برای استان بوشهر 

 
تعیین شد

بوشهر  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  زراعت  امور  مدیر 
برنامه  از  استان  انجام شده سهم  برنامه ریزی  براساس  گفت: 
کشت قراردادی امسال کشت 15 هزار و 405 هکتار گندم 

آبی است.
رضا حسین پور در گفت وگو با ایرنا افزود: در قالب کشت 
بیمه محصولات  نیاز کشاورز تأمین و  قراردادی کود مورد 
کشاورزی با 20 درصد تخفیف از سوی طرف قرارداد انجام 
و پس از برداشت و تحویل محصول از مطالبات کشاورزان 

کم می شود.
برای  لازم  ابزارهای  از  قراردادی  کشت  اینکه  بیان  با  وی 
رسیدن به تولید اقتصادی است اضافه کرد: افزایش بهره وری 
تولید با در اختیار قرار دادن نهاده های کشاورزی در اختیار 
کشاورزان از جمله مهمترین مزایای طرح کشت قراردادی 

است.
به گفته حسین پور کشت قراردادی یکی از الزامات اجرای 
الگوی کشت است به این معنی که کشاورز در این شیوه؛ 
کشت هدفمندی که از همان ابتدا تولید، بازار و قیمت برای 

کشاورز مشخص است را تجربه می کند.
قراردادی کشاورز درگیر  انجام کشت  با  اینکه  بیان  با  وی 
تلاطم و افت و خیزهای بازار نمی شود ادامه داد: با توجه به 
تأمین کود امانی، بیمه و خرید محصول با قیمت مناسب و 
سایر جذابیت های دیگر کشاورز به سمت کشت محصولات 

آب بر نمی رود.
وی بیان کرد: مجری دولتی کشت قراردادی در استان ها اداره 
کل غله و خدمات بازرگانی و نهادهای پشتیبان نیز شرکت 
خدمات حمایتی و صندوق بیمه محصولات کشاورزی است.

کارخانه های  نیز  غیردولتی  مجریان  گفت:  پور  حسین 
صنعت  و  صنف  فعالان  و  سیلوداران  ماکارونی،  آردسازی، 

مرتبط با آرد و نان هستند.
کشت  طرح  در  است  قرار  براین  افزون  شد:  یادآور  وی 
قراردادی تسهیلات سرمایه در گردش به کشاورزان طرف 
قرارداد پرداخت شود تا بتوانند به موقع سایر نهاده ها از جمله 

بذر مورد نیاز را تأمین کنند.

وی با اشاره به اینکه سال گذشته پنج هزار هکتار از زمین های 
قرار  قراردادی  کشت  طرح  زیرپوشش  آبی  گندم  کشت 
گرفت گفت: خشکسالی شدید و تأمین نشدن آب کافی از 
مهمترین دلایل عدم تحقق کامل طرح در سال گذشته است.

کشت قراردادی امسال برای دومین سال است که در کشور 
اجرا می شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

شیوع بیماری های ویروسی
در هرمزگان

شیوع  از  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
در   B و   A نوع  آنفلوآنزای  جمله  از  ویروسی  بیماری های 

استان خبر داد.
به گزارش مهر، دکتر فاطمه نوروزیان در جمع خبرنگاران، 
افزود: این روزها علاوه بر کرونا، بیماری های ویروسی دیگر 
از جمله آنفلوآنزای نوع A و B، بوکا ویروس و رینو ویروس 
کرده  پیدا  شیوع  دانش آموزان  بین  ویژه  به  استان  سطح  در 

است.
وی با بیان اینکه گردش ویروس آنفلوآنزای نوع A بیشتر از 
نوع B است، اظهار کرد: شیوع بوکا ویروس و رینو ویروس 
سبب شده تا دانش آموزان زیادی با علائم تب، دل درد، تهوع، 

استفراغ و یا علائم گوارشی به مراکز درمانی مراجعه کنند.
اینکه  بیان  با  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
رعایت نکردن قرنطینه یکی از دلایل اصلی شیوع بیماری های 
با  دانش آموزان  از  بسیاری  است، خاطرنشان کرد:  ویروسی 
وجود داشتن علامت در کلاس درس حضور پیدا می کنند و 

موجب انتقال بیماری به همکلاسی های خود می شوند.
استراحت  منزل  در  دانش آموز  اگر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بیماری سخت تری می گیرد، دوره درمانش طولانی تر  نکند، 
می شود و دیگران را نیز آلوده می کند، اضافه کرد: اگر فردی 
آنفلوآنزای نوع A بگیرد ممکن است به دلیل حال عمومی بد 

مجبور شود بین 5 تا 7 روز در منزل بماند.
مرتب  واکسیناسیون، شست وشوی  اینکه  بیان  با  نوروزیان 
و  فیزیکی  فاصله  رعایت  ماسک،  از  استفاده  دست ها، 
قرنطینه به موقع بیماران، راه های اصلی پیشگیری از ابتلا به 
بیماری های ویروسی است، تصریح کرد: اکنون بهترین زمان 
برای تزریق واکسن آنفلوآنزا است که با قیمت 211 تا 220 

هزار تومان در داروخانه های استان عرضه می شود.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بیان کرد: توصیه 
می شود که خانم های باردار، سالمندان، کودکان بالای 6 ماه 
تزریق  آنفلوآنزا  واکسن  زمینه ای  بیماران  و  سال   5 زیر  تا 

کنند.
مسئول سازمان بسیج سازندگی سپاه 

استان هرمزگان:

 1۰۰ واحد مسکونی آماده تحویل

به محرومان هرمزگان است 
مسئول سازمان بسیج سازندگی سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان 
گفت: 100 واحد مسکونی که با مشارکت این نهاد انقلابی، 
کمیته امداد )ره( و قرارگاه محرومیت زدایی نیروی دریایی 

سپاه ساخته شده، تا پایان آبان امسال تحویل می شود.
ایرنا  با  اختصاصی  وگوی  گفت  در  باوقار  یاسین  سرهنگ 
نیز  امسال  پایان  تا  شده  انجام  برنامه ریزی  طبق  افزود: 
سازندگی  بسیج  سازمان  توسط  دیگر  مسکونی  واحد   350
و  محروم  مناطق  مردم  به  و  احداث  جهادی  گروه های  و 

حاشیه نشین در تمام نقاط استان هرمزگان اهدا می شود.
واحد   500 و  یکهزار  ساخت  درمجموع  داشت:  بیان  وی 
مسکونی روستایی هرکدام به متراژ 50 متر مربع با مشارکت 
کمیته امداد و قرارگاه محرومیت زدایی نیروی دریایی سپاه 
در دستورکار بسیج سازندگی هرمزگان قرار دارد که در 2 

مرحله و تا 2 سال آینده احداث می شود.
 مسئول سازمان بسیج سازندگی سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان 
استان  نقاط  تمام  در  مسکونی  واحدهای  این  داشت:  اظهار 
هرمزگان بویژه در شرق استان از جمله بشاگرد و جاسک 

که بعد محرومیت بیشتر است، ساخته می شود.
سرهنگ باوقار ادامه داد: همچنین بسیج سازندگی هرمزگان 
و  روستایی  مسکونی  واحد   360 بازسازی  و  تعمیر  تاکنون 

حاشیه نشین شهرها در تمام نقاط  استان را انجام داده است.
اجرای  و  کشاورزی  مزرعه های  بین  جاده های  ساخت  وی 
شده  انجام  فعالیت های  دیگر  از  را  آبخیزداری  طرح های 
بسیج سازندگی هرمزگان عنوان کرد و گفت: تاکنون 300 
از زمین های کشاورزی جهت تسطیح و بهره برداری  هکتار 

کشاورزان اجرایی شده است.
مسئول سازمان بسیج سازندگی سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان 
ادامه داد: خدمات رسانی به روستاها و مناطق دور از دسترس و 

ایجاد زیرساخت های  مناسب روستایی از جمله اقداماتی است 
محرومیت زدایی  راستای  در  هرمزگان  سازندگی  بسیج  که 

انجام داده و همچنان در دستورکار است. 
دنبال  به  همواره  سازندگی  بسیج  داد:  ادامه  باوقار  سرهنگ 
از  مسیر  این  در  و  بوده  مردم  مشکلات  رفع  و  امیدآفرینی 
که  به طوری  کرده  استفاده  نیز  مردم  مشارکت  و  ظرفیت 
جوانان  آوردن  کار  پای  و  روستاها  در  جهادگران  حضور 
و  جهادی  گروه های  اثربخشی  مهم  عوامل  از  روستا 

حرکت های جهادی است.
در  جهادی  گروه های  تشکیل  بر  تاکید  با  پایان  در  وی 
حوزه رسانه، آموزش و توانمندسازی گروه های جهادی در 
در  سازندگی  بسیج  اقدام های  تشریح  و  تبیین  و  راستا  این 
محرومیت زدایی  حوزه  در  به خصوص  مختلف   عرصه های 

را خواستار شد.

استان خوزستاناستان خوزستان

معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه:

خوزستان پتانسیل خوبی برای 
صادرات به کشورهای همسایه دارد

 

معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه، گفت:  خوزستان از 
پتانسیل بسیار خوبی در جهت صادرات به کشورهای همسایه 

به ویژه کشورهای همسایه شمال ایران برخوردار است.
اظهار  وی،  با  خوزستان  استاندار  نشست  در  صفری  مهدی 
کرد: خوزستان از پتانسیل بسیار خوبی در جهت صادرات به 
ایران  به ویژه کشورهای همسایه شمال  کشورهای همسایه 
برخوردار است لذا ضرورت دارد استاندار خوزستان به همراه 
هیئت های تجاری و بازرگانی سفرهایی به روسیه و قزاقستان 

داشته باشد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
خوزستان وی افزود: ما موظفیم میزان تبادلات تجاری خود را 
با روسیه تا پنج میلیارد دلار و با قزاقستان تا سه میلیارد دلار 
برسانیم لذا با توجه به ظرفیت هایی که در استان خوزستان به 
ویژه در حوزه محصولات کشاورزی، نفت، گاز و خدمات 
فنی و مهندسی وجود دارد وزارت امور خارجه آمادگی لازم 
جهت هماهنگی صادرات خوزستان با این دو کشور را دارد.
همچنین صادق خلیلیان استاندار خوزستان با اشاره به توسعه 
اظهار  مختلف  کشورهای  با  خوزستان  استان  میان  تجارت 
داشت: استان خوزستان از ظرفیت هایی بسیار خوبی به ویژه 
در زمینه صادرات محصولات کشاورزی و صنعتی و خدمات 
فنی و مهندسی برخوردار است که می تواند میان این استان و 
کشورهای مختلف به ویژه همسایگان ایران در زمینه تجارت 

مورد استفاده قرار گیرد.
به  خوزستان  محصولات  برخی  شدن  صادر  به  اشاره  با  وی 
ظرفیت های  از  بتوانیم  باید  کرد:  خاطرنشان  روسیه  کشور 
گسترش  زمینه  در  خوزستان  در  فنی  و  صنعتی  کشاورزی، 
تجارت و ایجاد ارتباطات بیشتر با کشورهایی مانند روسیه و 

قزاقستان به بهترین شکل استفاده کنیم.
ظرفیت ها  شناسایی  به  اشاره  با  همچنین  خوزستان  استاندار 
منظور  به  فارس  خلیج  حاشیه  کشورهای  پتانسیل های  و 
از  بیش  توسعه  گفت:  اقتصادی  و  تجاری  روابط  گسترش 
پیش ارتباطات تجاری با کشورهای حاشیه خلیج فارس مانند 
کویت، قطر و عمان از دیگر اولویت های مهم ما در زمینه 

گسترش صادرات است و در این زمینه نیز آمادگی داریم.
وی با تاکید بر اهمیت تکمیل خط آهن “بصره ـ شلمچه” به 
عنوان یک کریدور مهم ارتباطی میان دو کشور ایران و عراق 
گفت: این خط آهن علاوه بر تعامل منطقه ای، گردشگری و 
تسهیل انتقال و جابجایی کالا، می تواند دسترسی به بازارهای 

سوریه برای کشور را نیز فراهم آورد.

اهواز

نائب رئیس اتحادیه فروشندگان آهن اهواز 
عنوان کرد؛

همکاری نکردن بانک ها در ارائه 
تسهیلات به فعالان بازار آهن

نائب رئیس اتحادیه فروشندگان آهن اهواز گفت: بازار آهن 
در اهواز برای اینکه رشد کند نیازمند اعتبارات و تسهیلاتی 
است که بانک ها باید در اختیار فعالان این حوزه قرار دهند 
اما در واقع امسال بانک ها تمام وام ها و اعتبارات خود را به 
روی فعالان این حوزه بسته اند و این باعث شده که شرایط 

کاری در این بازار سخت شود.
رضا نادری در گفت و گو با ایلنا با اشاره به وضعیت بازار 
آهن در اهواز اظهار کرد: در استان خوزستان به علت وجود 
صورت  کمتر  شرایط  آن  در  عمرانی  فعالیت  گرم،  هوای 
عمرانی  فعالیت های  شود  خنک  هوا  که  زمانی  و  می گیرد 

تابستان  در  سردسیر  مناطق  برعکس  می شود.  شروع  دوباره 
فعالیتی صورت  زمستان  در  و  دارند  زیادی  عمرانی  فعالیت 

نمی گیرد.
وی افزود: با توجه به مناسب شدن شرایط جوی در این موقع 
اینکه  دلیل  به  یعنی  می کند.  فروکش  آهن  قیمت های  سال 
مناطق سردسیر در نیمه دوم سال دیگر تقاضای آهن ندارند 
قیمت های آهن قدری فروکش می کند و همیشه در نیمه دوم 

سال این منحنی کاهش قیمت آهن را شاهد هستیم.
به  اشاره  با  اهواز  آهن  فروشندگان  اتحادیه  رئیس  نائب 
وضعیت بازار آهن اهواز بیان کرد: امسال متاسفانه با پدیده 
پرداخت  در  آهن  حوزه  فعالان  با  بانک ها  همکاری  عدم 
تسهیلات مواجه شده ایم که این مشکل، بازار آهن را متأثر 

کرده است.
وی افزود: بازار آهن در اهواز برای اینکه رشد کند نیازمند 
اعتبارات و تسهیلاتی است که بانک ها باید در اختیار فعالان 
این حوزه قرار بدهند اما در واقع امسال بانک ها تمام وام ها 
و اعتبارات خود را به روی فعالان این حوزه بسته اند و این 

باعث شده که شرایط کاری در این بازار سخت شود.
تغییر تقاضای عراقی ها از محصول نهایی به مواد اولیه

اینکه سرمایه گذاری در حوزه آهن جزو  به  اشاره  با  نادری 
سرمایه گذاری های پرسود است، گفت: این در حالی است که 
در حال حاضر سرمایه گذاران و فعالان این حوزه با مشکل 
عدم همکاری بانک ها در اعطای تسهیلات مواجه هستند که 
این  سرمایه گذاران  کار  قطعاً  بگیرد  صورت  اقدام  این  اگر 

حوزه رونق پیدا می کند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد خبر داد؛

شوتی ها و اتباع بیگانه عامل 
۷۰ درصد تصادفات فوتی استان 

کهگیلویه و بویراحمد

 

 

 
و  کهگیلویه  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
بویراحمد با اشاره به اقدامات صورت گرفته برای ایمن سازی 
جاده ها گفت: 70 درصد فوتی های حوادث رانندگی شوتی ها 

و اتباع بیگانه هستند.
ایسنا، کیامرث حاجی زاده در نشست کمیسیون  به گزارش 
کمیسیون  این  جلسات  بودن  مهم  به  اشاره  با  راه ها  ایمنی 
گفت: مدیران عضو جلسه باید شخصاً حضور پیدا کنند چرا 
که تصمیماتی که در این کمیسیون گرفته می شود با جان و 
مال مردم سر و کار دارد اما برخی از مدیران به دعوت اداره 
کل راهداری به عنوان دبیر جلسه توجه نکرده و غایب بودند 

که قابل پذیرش نیست.
و  کهگیلویه  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
در  حضور  به  ملزم  را  خود  مدیران  اینکه  بیان  با  بویراحمد 
جلسه کمیسیون ایمنی راه ها بدانند بر فعال تر شدن دبیرخانه 
این کمیسیون و پیگیری مصوبات جلسه تاکید و عنوان کرد: 
این  استان  در  اداری  ساختاری  و  معضلات جلسات  از  یکی 
بعدی رها می کنیم در حالی  تا جلسه  را  است که مصوبات 
که باید پیگیری و دلیل عدم اجرای آن را از مدیران مربوطه 

بخواهیم.
وی در ادامه با اشاره به اینکه براساس توپوگرافی منطقه نقاط 
مدت  کوتاه  در  آنها  از  برخی  و  شناسایی  استان  حادثه خیز 
اولویت های  جزء  زیرساخت  و  راه  حوزه  گفت:  شد،  رفع 
برای حوزه  بی سابقه ای  اعتبارات  دلیل  به همین  است  استان 
راه و شهرسازی، زیرساخت و راهداری تصویب شد، علاوه 
بر این برای جاده هایی که در گذشته غیر ایمن ساخته شدند 
اعتبار در نظر گرفته شد.وی با اشاره به برخی نقاط حادثه خیز 
که  بود  نقاطی  از  یکی  چرام  خروجی  محور  گفت:  استان 
هر روز شاهد تصادفات بودیم اما در فاصله کمتر از دو ماه 
محور  رسید.  بهره برداری  به  محور  و  رفع  حادثه خیز  نقاط 
و  ماشین ها  و  بود  استان  حادثه خیز  نقطه  دیگر  تنگ چویل 
موتورسیکلت در پیچ خطرناک این محور به ته دره سقوط 
ایمن سازی شد و خوشبختانه تاکنون گزارش  می کردند که 

تصادف آنچنانی در تنگ چویل نداشتیم.
حاجی زاده با بیان اینکه ادامه جاده کمربندی از پل مختار تا 
پلیس راه در دست پیگیری است، گفت: کار در محور تونل 
شاه  و  کیلومتر   4.5 طول  به  سرگجینه  اول  تا  زردون  گل 

بهرام- باشت و چرام در حال انجام است.
و  کهگیلویه  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
بویراحمد با اشاره به افزایش 56.۹ درصدی تردد در جاده های 
استان در فروردین امسال گفت: با همه اقدامات و تلاش های 
صورت گرفته برای ایمن سازی جاده ها هنوز آمار تصادفات 
و فوتی های حوادث رانندگی بالا است که 70 درصد فوتی ها 
در زمینه قاچاق کالا مربوط به شوتی ها و قاچاق اتباع بیگانه 

است.

پرورش  و  آموزش  کل  اداره  عمومی  روابط  و  اطلاع رسانی  اداره  رئیس 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: برای مقابله با شیوع بیماری مسری آنفلوآنزا 
پایان  تا  استان  این  ابتدایی شهری و مهدهای کودک  از سه شنبه مدارس 

هفته جاری تعطیل است.
به گزارش ایرنا سید ولی موسوی با اعلام این مطلب به رسانه ها، با بیان اینکه 
تصمیم به تعطیلی مدارس بر اساس مصوبه ستاد کرونای استان انجام گرفته 
اظهار داشت: البته  مدارس روستایی در سراسر استان طبق روال عادی مسائل 

آموزشی را دنبال می کنند و شامل این تعطیلی نیستند.

رئیس اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش استان 
با بیان اینکه با آغاز فصل سرما شاهد افزایش مراجعه دانش آموزان به مراکز 
هستیم  سرماخوردگی  و  آنفلوآنزا   به  ابتلا  دلیل  به  بیمارستانی  و  درمانی 

گفت: این تصمیم در راستای سلامت دانش آموزان اتخاذ شده است.
به  نسبت  کشور  در  آنفلوآنزا  بیماری  همه گیری  کرد:  تصریح  موسوی 
افراد  از  بسیاری  می شود که  مشاهده  و  آغاز شده  سال های گذشته زودتر 
مراجعه  درمانی  مراکز  به  سرماخوردگی  علائم  با  دانش آموزان  به ویژه 

می کنند.

شیوع آنفلوآنزا مدارس ابتدایی و مهدهای کودک کهگیلویه و بویراحمد را به تعطیلی کشاند


